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A Szentimrevárosi Egyesület Választmányának beszámolója 2017-ről 
 
 
Novemberben egy BM Önkormányzati kutatási projekt keretében megkeresték egyesületünket. 
Felkérésre Meszéna Zsolt interjút adott az egyesület és a XI. ker. Önkormányzat kapcsolatáról. 
 
A kerületi építésügyi szabályozási terv-változtatások véleményezési eljárásában a SZIE – két országos 
és egy budapesti civil szervezettel együtt – évek óta részt vesz. Az elmúlt évben négy területtel 
kapcsolatban kaptunk anyagot véleményezésre, ebből egy alkalommal adtunk visszajelzést 
tagtársainktól kapott szempontok alapján. Folyamatosan figyelemmel kísértük, kísérjük a Diószegi úti 
ingatlanfejlesztéssel kapcsolatos eseményeket is, és – megkeresésükre – egyeztettünk ezügyben a 
Gellérthegyvédő Egyesülettel. 
 
A Szent István Házból, a korábbi SZIE-tanyáról való kiköltözés után holmijaink egy kisebb részét 
továbbra is a ház pincéjében tárolhattuk. A pincében 2017. februárjában ismeretlen okból beázás 
történt, melyről csak a véletlen folytán szereztünk tudomást. Sok holmi elázott, a padló gyakorlatilag 
tönkrement. November 17-én Márialigetiné Makhult Katalin, Merza József és Szesztai Attila 
közreműködésével összes maradék holminktól kiürítettük a SzIE Pinceklubját. 
 
A Kende u 12 alatti közösségi helyiségben szervezett programokat egy online naptárban tartjuk 
számon, amely a SZIE-honlapról elérhető. Időpont-egyeztetéshez a közösségi helyiség gondnokát, 
Török Tamást kell keresni. 
 
A SZIE szakosztályai és egyéb programjai az elmúlt évben is a korábbi évekhez hasonló, sokszínű 
képet mutatták, amelyet részletesen a szakosztályi beszámolók ismertetnek. 
A Választmány az egyesületi tevékenységet segítendő, havonta ülésezett, július hónapot kivéve. Az 
ülések – két kivétellel - határozatképesek voltak. Az aktuális ügyek intézése érdekében az év során 
két alkalommal tartottunk írásbeli szavazást. 
 
2017-es nyertes pályázatok: XI. Önk Közművelődési Megállapodás 1.6 MFt (programfelelős Csányi 
Tamás), XI. Önk. Sport (Darvak) 300 eFt (Meszéna László). Az elszámolások során Ágostházyné 
Schramkó Kati segített sokat a programfelelősöknek. 
 
Az Eucharisztikus Kongresszusra javasolt projektként beadtuk a SZIE nevében a korábban, a 2016-os 
Gellérthegy ötletpályázatra Török Tamás, Adamis Géza és Makhult Mihály által készített javaslatot. 
Feb 15-én Török Tamás és Adamis Géza találkoztak Fábry Kornél atyával, a NEK2020 titkárság 
vezetőjével, és átadták azötlet-javaslatot a gellérthegyi kálvária újraépítésére. 
 
Az elmúlt év során – ahogy azt tagtársaink közül sokan tapasztalhatták – tovább erősítettük a 
tagdíjfizetési fegyelmet, és tisztáztuk a tagdíjelmaradások okát. A munka döntő részét Török Tamás 
végezte. 
 
2018. elején egyesületünknek 129 rendes és 9 pártoló-, valamint 11 tiszteletbeli tagja van. Az elmúlt 
év során öt tagtársunk elhunyt: Pfahler Péter (2016 nov), Fejérváry Gáborné (Ildikó néni, 2017. máj 
16), Éhn József (2017. júli 27), Gál Tibor (2017. okt 30), Balyó Béláné (Erzsike, 2018. feb 1x), Új 
belépő tag 6 fő, ezt a közgyűlésnek kell megerősíteni. Ez esetben az egyesületnek 135+9+11 = 155 
tagja lesz a közgyűlés után. 
 
Tagjainkat ért elismerések: 

• 2017. augusztus 18-án a Magyar Érdemrend Tisztikeresztjét vehette át Dr. Kállay Emil 
piarista szerzetes, volt tartományfőnök és nyugalmazott főiskolai tanár több évtizedes 
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példaadó papi szolgálatáért, a közösségépítés és az ifjúsági pasztoráció terén végzett 
áldozatos munkája elismeréseként. 

 
Köszönet Ágostházyné Schramkó Katinak a könyvelés és tagnyilvántartás vezetéséért, a pályázati 
elszámolásokban való közreműködésért, Rozványi Balázsnak a közhasznúsági beszámoló, valamint 
egyéb statisztikák összeállításáért, NAV-ügyintézésért, Bánki Zsoltnak a SZIE-honlap gondozásáért, az 
adatbevitelben nyújtott segítségért, és Mergl Attilának a Fésületlen szerkesztéséért és postázásáért. 
 

a SZIE Választmány nevében 
Meszéna Zsolt ügyvezető 

 
 


